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§ 11 Anmälan angående inkomna och besvarade remisser 

  

VD hänvisade till ärende 11. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. Styrelsen beslutar att godkänna rapporten angående inkomna och besvarade remisser. 

 

§ 12 Svar på skrivelse angående konstnärslokalerna i Hökarängen 

 

VD redogjorde för bolagets uthyrning av lokaler till konstnärer i Hökarängen där det inte planeras 

någon höjning av hyrorna. VD informerade också om samarbetet med Konsthall C och de 

pågående diskussionerna om hyreskontrakt med konsthallen.  

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. Styrelsen beslutar att godkänna svaret på skrivelsen. 

 

§ 13 VD informerar 

 

VD informerade om att avtal kommer att tecknas med Fortum om leverans av fjärrvärme till större 

delar av beståndet än tidigare. 

 

1. Styrelsen tackade för informationen. 

 

§ 14 Övriga frågor 

Maria Hannäs ställde frågor om möjligheten att förbättra läsbarheten på läsplattorna i  

utomhusmiljö. Bolaget kommer att återkomma till detta. 

 

VD informerade om att bolaget ser över hanteringen av sekretessärenden och möjligheten att ta 

bort sådana ärenden från läsplattorna efter styrelsens sammanträde.  

 

 

 

§ 15 Mötets avslutande 

  

 

 

 

Vid protokollet: 
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 Sverker Henriksson 

 

Justerat: 

 

 

 

Björn Ljung Annika Hjelm  


